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Wyci?ganie przez ministra Nowaka marginalnej sprawy zni?ek na pierwsz? klasy jako
g?ównego powodu strajku ?wiadczy o jego niezwyk?ej bucie i arogancji - mówi Leszek Mi?tek,
prezydent Zwi?zku Zawodowego Maszynistów Kolejowych w Polsce. Zwi?zki zapowiedzia?y
przeprowadzenie dwugodzinnego strajku ostrzegawczego w najbli?szy pi?tek. 

Czy rzeczywi?cie jest tak, jak mówi minister S?awomir Nowak, ?e zwi?zki kolejowe
gotowe s? przyst?pi? do strajku w obronie ulg na przejazdy pierwsz? klas?? Czy to
jedyny punkt sporu?

Leszek Mi?tek: To kompletna bzdura. Je?li chodzi o ?wiadczenia przejazdowe, to jest to ca?y
wachlarz spraw niekontrolowanego wzrostu cen, ograniczenia obszaru dzia?ania, ograniczenia
osób uprawnionych do ulg. Natomiast pan minister w sposób nies?ychanie konfrontacyjny
wyci?ga w?tki z kontekstu. ?wiadczy to o gigantycznej bucie i arogancji, która tylko utwierdza
nas w tym, ?e niestety strajk ostrzegawczy, a by? mo?e i generalny musimy przeprowadzi?.

Minister transportu i zarz?d PKP mówi?, ?e gdyby pa?stwo przystali na ich propozycje
zni?ek w 2013 roku by?oby wi?cej ni? w 2012 i tylko ta na pierwsz? klas? by?aby
definitywnie cofni?ta.

Pan minister ma albo zbyt ma?? wiedz?, albo po prostu mówi nieprawd?. Nie potwierdzam tych
danych. Gdyby tak by?o, to by?my nie negocjowali bezproduktywnie przed ?wi?tami przez 20
godzin. Bo takie negocjacje trwa?y non stop. Chcieli?my zawrze? porozumienie. To si? nie
sta?o. Co wi?cej strona pracodawców nawet nie podj??a z nami w tych obszarach negocjacji.
Podj??a tylko rozmowy na temat przewo?ników samorz?dowych, którzy mog? przyst?pi? do
porozumienia. Natomiast co do istoty ?wiadcze? przejazdowych nawet nie podj?to z nami
merytorycznych rozmów. To co opowiada pan minister nie ma nic wspólnego z prawd? i
rzeczywisto?ci?.

Jednym s?owem co teraz musia?oby si? teraz wydarzy?, aby pa?stwo znów siedli do
sto?u negocjacyjnego, a co najwa?niejsze, ?eby nie dosz?o do strajku?

Przede wszystkim to nie jest tak, ?e zwi?zki zawodowe zerwa?y jakiekolwiek negocjacje, bo
jeste?my umówieni na mediacje na pi?tek 25-go stycznia. I my si? tam stawimy. Natomiast z
uwagi na prowokacj? robion? przez pracodawców, polegaj?c? na wr?czaniu pracownikom
o?wiadcze?, w których s? ustalane zasady ?wiadcze? przejazdowych, które s? przecie?
przedmiotem sporu zbiorowego – to to jest prowokacja, na któr? zareagowali?my strajkiem
ostrzegawczym. W poniedzia?ek prowadz?cy mediacje zaanga?owa? si? w to,
?eby pracodawcy wycofali si? z tej akcji, próbowa? ich przekona? równie? mediator – pan
Longin Komo?owski. Nie uda?o st?d musieli?my podj?? decyzj? o strajku. Ale je?li chodzi o
odwo?anie strajku – po dzisiejszych bardzo konfrontacyjnych wypowiedziach ministra – my?l?,
?e nie ma ?adnych przes?anek do tego, by ten strajk odwo?a?. Wr?cz przeciwnie wszystko
wskazuje na to, ?e prawdopodobnie w pi?tek zostanie podpisany protokó? rozbie?no?ci, który
da nam prawo do strajku generalnego.

Co jest w takim razie przedmiotem rozbie?no?ci pomi?dzy zwi?zkami a pracodawcami,
poza t? nieszcz?sn? zni?k? na przejazdy pierwsz? klas??
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Wyci?ganie sprawy zni?ek na pierwsz? klas?, która i tak dotyczy tylko najstarszych kolejarzy
?wiadczy o arogancji pana ministra. To marginalna sprawa. Sprawa ulg przejazdowych dotyczy
zarówno terenu ich dzia?ania na terenie RP, bo tu jest ograniczenie pracodawców, bo powstaj?
nowe spó?ki. ?wiadczenia przejazdowe s? ustalane na odr?bnych zasadach ni? ceny biletów
rosn? gigantycznie. Tu oczekujemy ustalenia procesu wzrostu cen rok roku. Chodzi te? o kr?g
osób uprawnianych do tych ulg. Przy okazji tylko wspomn?, ?e w jednym punkcie pochwalamy
prezesa PKP, ?e udawa?o mu si? ogra? ministra Rostowskiego, który na skutek braku ulg
kolejowych dla naszych dzieci b?dzie musia? dop?aci? za korzystanie z ulg szkolnych i
studenckich dla kolejowych dzieci. Tu trzeba b?dzie poszuka? ?rodków bud?etowych.

Czyli podsumowuj?c - w pi?tek trzeba si? rano przesiada? do autobusów i samochodów?
Kolej? do pracy nie dojedziemy?

My?l?, ?e warunki atmosferyczne raczej nie zach?caj? do korzystania z autobusów, bo mo?na
nie dojecha? do celu. Kolej? na pewno si? dojedzie, cho? mo?e troch? pó?niej.

Za Stefczyk. info
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